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Sak 1/2019 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Innkalling er kunngjort på hjemmesida til Lunner Arbeiderparti, på vår Facebook side, på mail 
og sms til medlemmene to ganger. Årsmøtet er også kunngjort i avisa Hadeland. 

 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste godkjennes.  
 

 
Sak 2/2019      Konstituering 
 

Valg av referent, ordstyrer og 2 protokollunderskrivere 
 
 
Sak 3/2019 Årsberetninger 
 

1. Styrets årsberetning for 2018 
 

2. Medlemstall   
Pr 31.12.18 var vi 114 medlemmer. Nedgangen de siste årene som snudde i 2017 gir også i år 
en liten - men gledelig økning. Verving vil være høyt prioritert, og vi opplever å ha mange 
sympatisører som vi kan jobbe med, og vil prioriterer dette arbeidet i valgåret 2019. 
 

 
2. Lokallagets tillitsvalgte i 2018: 
 
2.1 Styret: 
 Leder:    Terje Vestby 
 Nestleder:   Hanne Gabrielsen 
 Sekretær:   Vibeke Engerdalen     
 Kasserer:   Hege Bogfjellmo 
 Fagligpolitisk kontakt:  Hans Ivar Gustavsen 
 Kommunikasjonsansvarlig: Nils Erik Mossing  

Styremedlem:   Katrine Fossheim  
Styremedlem:   Harald Tyrdal 
Styremedlem AUF:  Vilde Gjesdal 
1. varamedlem:  Per Høiby 
2. varamedlem:  Renate Michaelsen  
3. varamedlem:  Camilla Fossheim 
4. varamedlem:  Geir André Olsen 
   

  Valgkomité:  
  Hans Gustav Bjørnli   
  Renate Michaelsen 
  Elin Skovly 
 
2.2. Fagligpolitisk samarbeidsutvalg (med Fagforbundet) 
  Harald Tyrdal 
  Terje Vestby 
  Nils Erik Mossing 
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2.3. APs representanter i kommunestyret: 

1. Harald Tyrdal  Ordfører 
2. Nils Erik Mossing  Gruppeleder  
3. Renate Michaelsen 
4. Martin Fægri 
5. Geir André Olsen 
6. Hege Bogfjellmo 
7. Terje Vestby 
8. Hanne Gabrielsen 
9. June Bjørkli 
10. Kari Didriksen/Vibeke Engerdalen 

Kari Didriksen har fått fritak f.o.m juni møtet, og Vibeke Engerdalen møter som fast 
representant ut perioden. I tillegg har Aage Gjesdal og Solveig Fossheim møtt som vara på 
flere kommunestyremøter. 
 

2.4. APs representant i formannskapet: 
Leder   Harald Tyrdal 
Medlem  Hege Bogfjellmo 
2. Vara   Hanne Gabrielsen 
3. Vara   June P. Bjørkli 
 

2.5. APs representanter i Helse- og omsorgskomiteen: 
Leder  Geir Andre Olsen      
Medlem  Martin Fægri 
Medlem  Renate Michaelsen 
2. Vara   Aage Gjesdal 
3. Vara   Vibeke Engerdalen 
 

2.6. APs representanter i Komite` for klima, infrastruktur, miljøvern og eiendom: 
Nestleder Kari Didriksen /Vibeke Engerdalen        
1. Vara   Geir Andre Olsen 
3. Vara   Renate Michaelsen 
5. Vara   Nils Erik Mossing 
 

2.7. APs representanter i Oppvekst- og kulturkomiteen: 
Leder   Nils Erik Mossing             
Medlem  June P. Bjørkli 
Medlem  Hanne Gabrielsen 
2. Vara   Martin Fægri 
3. Vara  Vibeke Engerdalen 
 

2.8. APs representanter i kontrollutvalget 
Medlem Terje Vestby 
2. Vara  Hans Ludvig Strømnes 
 

2.9. APs representanter i trepartsorganet 
Leder  Harald Tyrdal 
Medlem Hege Bogfjellmo 
 

2.10. APs representanter i regionrådet for Hadeland 
 Medlem Harald Tyrdal 
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2.11. APs representant i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
Medlem Aage Gjesdal 

 
 
3 Lokallagets arbeid i 2018 
 
3.1 Generelt 

Det har vært et mellomvalgsår som blant annet har vært preget av framtidig skifte av 
regiontilhørighet fra Oppland til Viken. Partimessig medfører det en overføring fra Oppland til 
Akershus AP i 2019. Vi har blitt tatt svært godt imot i Akershus Ap, og vi har blitt invitert på 
flere samlinger i fylkespartiet, men også som observatører til rep.skapet i Viken AP.  
Selv om de nye fylkene først er en realitet i 2020 har en rekognoseringsprosess begynt som vil 
fortsette dette året. Vi har også i tillegg vært godt representert i alt partiarbeidet i Oppland AP, 
blant annet i nominasjonskomiteen.  
Vi har ikke fått jobbet så mye med rekruttering som vi hadde ønsket, men medlemsmassen har 
vært stabil dette året.  
Av lokalpolitiske saker gleder vi oss over at omsorgsboligene på Roa nå er ferdig, og at 
spaden er satt i jorden for vårt nye omsorgssenter. Med det er arbeidet med å rigge kommunen 
for en god omsorg, til tross for utfordringen med mange flere eldre, godt i gang. Vi ser at vi 
ikke har klart å løfte nok frem betydningen dette vil få for det fysiske arbeidsmiljøet, og at vi 
nå får ett helt nytt tilpasset tilbud til kommunens innbyggere.  
Vi har mot årets slutt opplevd en økende positiv interesse for partiet, og vår politikk lokalt. I 
kommende år, som er et valgår, benytter vi muligheten til å intensivere vervingsarbeidet 
sammen med våre medlemmer. 

 
3.2 Styremøter 

Styret har i 2018 hatt 9 styremøter. Muligheter og utfordringer med regionspørsmålet har vært 
diskutert i styremøtene hele året. Avgjørelse ble tatt og vi fikk bekreftet at vi inkluderes i 
fylket Viken fra 2020.  Bekymring rundt hva som vil skje med region «Hadeland» er også et 
tema som har vært tatt opp, og det har vært drøftet tiltak for å forhindre at samarbeidet 
svekkes. Vi opplevde en stor trafikkøkning på sideveiene etter at vi fikk bomvei nordover, og 
sideveisproblematikken har også vært et tema.  
Statusen på bygging av nytt sykehjem på Harestua og omsorgsboligene på Roa, samt etterbruk 
av dagens LOS har vært gjentagende gjennom året.  
Styremøtene har også vært innom mer nasjonale og internasjonale viktige temaer som for 
eksempel bekymring rundt den voksende nasjonalismen i Europa.  
 

3.3 Medlemsmøter/andre møter 
          a) Medlemsmøter 

Det har vært gjennomført 6 medlemsmøter, i tillegg til årsmøtet hvor vi i år var vi heldig og 
fikk vår partisekretær Kjersti Stenseng som innleder. 
Regionreformen har vært debattert i medlemsmøtet, blant annet ble det holdt åpent møte om 
saken. Det kom opp mange gode innspill, både forventninger og bekymringer til en tilknytning 
til Viken. Situasjonen rundt bom på Riksvei 4 som  oppleves av flere som urettferdig og 
kostbar har også vært gjenstand for diskusjon i flere medlemsmøtet. For å få ned kostnadene 
ønsker medlemsmøtet at det opprettes ytterligere en bom ved Lygna, altså en i tillegg til den 
på kommuneskillet Gran/Lunner.  
Prosjektet Lunner helse og omsorgssenter, og omsorgsboligene på Roa ved Kildal har også 
vært tema for medlemsmøtene. Det samme har diverse boligprosjekter som Sørenggutua,  

 
Liakerprosjektet, Østhagan, Viubråtan, Bureisveien, og hytteprosjekter ved Sveavegen, 
Brattholt og Ohrenvegen. 
Det ble på høsten startet arbeid med nominasjonsprosess og programprosess. Harald ble bedt 
om å fortsatt være vår ordførerkandidat ved enstemmighet i medlemsmøtet 16.10.  Nils Erik er 
valgkampleder mot valget 2019. 
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 b) Andre møter 
 
1. Mai 2018 
Tradisjonelt frokostarrangement på Grindvoll. Gudstjeneste i Lunner kirke, fellesarrangement 
i Brandbu. Tog med svært godt oppmøte. Ettermiddagsarrangement i kommunestyresalen på 
Lunner rådhus. Nedleggelse av krans på minnesmerket ved ungdomsskolen. Kulturinnslag 
av Maya Smedsrud, elev Hadeland Kulturskole. Tale for dagen ved Oppland Arbeiderpartis 
nestleder Rune Støstad, og appeller ved leder av Hadeland AUF, Vilde Gjesdal og første 
nestleder i Norsk Folkehjelp, Elin Skovly. 

 
• Samarbeidsmøte med Arbeiderpartiene på Hadeland. Tema veien videre. Kom ikke i gang 

med særlig videre møtevirksomhet. Viktig å fortsette dette arbeidet i tiden som kommer 
for fortsatt å kunne ha godt samarbeid til tross for at vi vil tilhøre hvert vårt fylke. 

• Sommerfest. Vi inviterte alle medlemmer til grilling og sommerfest.  
• Samarbeidsmøte med Lunner senterparti hvor gjennomgikk samarbeidsavtalen.   
• Nominasjonsmøte. Harald takket ja til å fortsatt toppe listen og være vår ordførerkandidat 
• Regionmøte om migrasjonspolitikk ved migrasjonsutvalgets leder Masud Gharahkhani.  
• Mailmøte i forhold til styrevedtak vedrørende regionreformen. Partistruktur. 

Oppland arbeiderparti sluttet seg til at Lunner Arbeiderparti overføres Akershus 
arbeiderparti. Enstemmig vedtatt. 

• Budsjettmøte med SP. Forhandlet frem endringer i Rådmannens innstilling. Hovedfokus 
ble styrking av oppvekstsektoren.  

• Idèdugnad i forbindelse med «hvordan møte økonomisk ulikhet». 
• Vårkampanje; Tour de Lunner. Flere i styret i Lunner arbeiderparti syklet Lunner rundt, 

og stilte på stands flere steder. Morsomt og vellykket. Medlemmer ble også utfordret til å 
gå inn på «Mitt arbeiderparti» på internett for å dele sine forslag til saker («Ditt forslag»). 
Dette var også vellykket. 
 

3.4 Informasjonsarbeid 
Lunner Arbeiderparti har egen, åpen hjemmeside https://lunner.arbeiderpartiet.no 
Hjemmesiden, i tillegg til Facebook, er vår viktigste informasjonskanal. Her er det i løpet av 
året blitt gjort større tekniske endringer, og undersiden Mitt AP https://mitt.arbeiderpartiet.no 
er i tillegg en svært viktig portal til mye informasjon og verktøy for medlemmer. 
Styret legger mye vekt på at Facebook og hjemmesiden vår skal være aktuell og oppdatert, 
slik at de som ønsker å følge med hva som skjer i Lunner AP kan bruke disse som sine fremste 
informasjonskanaler. 
Informasjon til medlemmer og sympatisører er fortsatt et utviklingsområde og er viktig for at 
vi skal nå flest mulig. I tillegg er det slik at medlemsmøter blir innkalt via mail, SMS, og vi 
annonserer og får omtale av våre møter i avisa Hadeland. Styret  oppfordrer medlemmene til å 
sjekke at de har registrert epost og mobilnummer for å sikre at de mottar informasjon fra 
partiet. 

 
3.5 Beretning fra kommunestyregruppa 

Kommunestyret avholdt 10 møter i 2018, og vi har avholdt 10 gruppemøter hvor vi tilstreber å 
ha åpne, gode, grundige drøftinger med de partiene vi samarbeider med om sakene som skal til 
behandling. I tillegg til SP er også KRF etter eget ønske invitert til våre gruppemøter. 
Vi har avholdt et eget budsjettmøte/konferanse på Grindvollstua sammen med SP.  
Kommunestyrerepresentantene sitter også gjennom sitt arbeid i respektive komiteer også i 
forskjellige råd og utvalg. Vi er for eksempel representanter i styringsgruppen for LHOS, og i 
Samarbeidsutvalgene på alle skoler og barnehager. Vi opplever at arbeidet i kommunestyre er 
krevende, og gruppens medlemmer er hardtarbeidende og aktive. Vi har god stemning og 
arbeider konstruktivt både i kommunestyregruppen, men også i de enkelte utvalg.  
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Kommunestyret har behandlet 142 saker i 2018, dette er noen av merkesakene: 
 
Sak 3/18      17/2112 - Ny fylkesstruktur - Utredning av Lunner kommunes framtidige fylkestilhørighet   
Sak 11/18    18/162 -   Plan mot overgrep av barn - skoler og barnehager i Lunner kommune   
Sak 13/18    18/172 -   Lunner kommunes Frivillighetspolitikk   
Sak 15/18    17/2252 - Klima- og energiplan for Lunner kommune 2018-2022   
Sak 16/18    17/1185 - Landbruksplan for Hadeland 2018 - 2026   
Sak 22/18             Uttalelse vedrørende pendlerbusstilbudet Hadeland – Oslo 
Sak 25/18    17/1433 - Detaljregulering for parkeringsplass ved Harestua holdeplass 
Sak 26/18    13/706 -   Utbyggingsavtale Stubbengmoen 
Sak 30/18    18/629 -   Talentstipend 
Sak 32/18    18/501 -   Opprettelse av Harestua Frivilligsentral   
Sak 43/18    18/1024 - Helhetlig Frøystad   
Sak 44/18    18/1023 - Kapasitetsutvidelse Harestua skole   
Sak 52/18    16/2032 - Detaljregulering for Lunner helse- og omsorgssenter og Harestua sentrum  
Sak 53/18    14/1084 - Detaljregulering for Grua nord  
Sak 54/18    17/1011 - Detaljregulering for Søvold - Offentlig ettersyn   
Sak 55/18    17/1999 - Avtale om IKS, KAD plasser og forsterket sykehjem, mellom Lunner og Gran   
Sak 57/18    18/814 -   Alternativ turnus - helse og omsorgstjenesten   
Sak 73/18    17/1999 - Samarbeid forsterket sykehjemsplasser   
Sak 79/18    15/2322 - Organisering av arbeidet med kulturminneplan for Lunner kommune   
Sak 85/18    18/1779 - Veteranplan for Lunner og Gran   
Sak 87/18    18/2130 - Modige, mangfoldige Hadeland   
Sak 102/18  18/2316 - Nye omsorgsboliger på Roa – tildeling av bolig og org. av tjenesten   
Sak 109/18  18/2367 - Etterbruk Lunner omsorgssenter - Kalvsjø   
Sak 116/18  18/419 -   Detaljregulering for Grua Torg - Fastsettelse av planprogram   
Sak 132/18  18/2734 -  Oppgradering av garderober og gymsal ved Grua skole P2-vedtak   

 
Forslag til vedtak:  Fremlagte beretninger godkjennes. 

 
Sak 4/2019 Regnskap 2018 
 

Forslag til vedtak: Fremlagte regnskap godkjennes. 
 
Sak 5/2019 Budsjett 2019 
 
            Forslag til vedtak: Fremlagte budsjett godkjennes. 
 
Sak 6/2019 Arbeidsplan for 2019 
 

• Året vil bli preget av kommunevalget i høst og styret vil komme tilbake til medlemmene med 
en plan for valgkampen. 

• Styret i Lunner AP skal ha minimum 8 styremøter i året. 
• Det skal avholdes minimum fire medlemsmøter/temamøter. 
• Være representert på alle representantskapsmøter i Akershus og Viken AP 
• Kommunestyregruppa og styret skal diskutere alle større saker før kommunestyremøtene 
• Det skal arbeides målbevisst for å rekruttere nye og aktive medlemmer 
• Synliggjøre Arbeiderpartiets politikk lokalt 
• Medlemspleie i form av brev – informasjon på sosiale medier og temamøter for å skape 

kunnskap om vårt verdisyn og historie. 
• Jobbe med organisasjonsutvikling 
• Studiearbeid 
• Samarbeid med AP lagene på Hadeland og Nittedal  

 
Forslag til vedtak: Fremlagte forslag til arbeidsplan godkjennes. 
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Sak 7/2019 Forslag til uttalelser fra Lunner AP 
 

Det er ikke innmeldt noen saker til styret innen fristen 23.01.19 
 

Styret vil fremme uttalelser rundt følgende temaer til årsmøte i Akershus AP: 
• Kollektivløsninger – Akershus/Viken  
• Gjøvikbanen 
• RV4   

 
 
Sak 8/2017 Valg 
 

• Nytt styre 
• Revisor 
• Valgkomite 
• Delegater til rep.skap og årsmøte 

 
Avslutning  
 
 


